
Telelauget Hvidested - Budgetforslag 2024 og foreløbigt budget 2025

Regnskab 
2022

Regnskab 
2023 Note

Budget 
2023

Budget 
2024

Forløbigt 
budget 
2025 Note

kr kr kr kr kr
I N D T Æ G T E R I N D T Æ G T E R
Driftindtægter fra Fiberby
Årligt tilskud A/B Skjalm Hvide 8.980 0 1 8.980 Årligt tilskud A/B Skjalm Hvide 17.960 17.960 7
Årligt tilskud A/B Sigersted 11.020 0 1 11.020 Årligt tilskud A/B Sigersted 22.040 22.040 7
Indtægter i alt 20.000 0 20.000 Indtægter i alt 40.000 40.000

U D G I F T E R U D G I F T E R
Internetudbyder 588 2.976 2 4.000 Internetudbyder 3.000 3.000 8
Elforbrug 10.000 10.000 10.000 Elforbrug 10.000 10.000
It-udstyr It-udstyr og kabling
Kontorartikler/inventar 319 329 300 Kontorartikler/inventar 300 300
Møder 4.740 6.904 4 10.000 Møder 11.000 11.000 9
Konsulentbistand Konsulentbistand
Revision 2.000 2.000 2.000 Revision 0 4.000 10
Bankgebyrer 634 1.111 5 1.000 Bankgebyrer 1.200 1.200
Diverse 1.000 Diverse 1.000 1.000
Udgifter i alt 18.280 23.320 28.300 Udgifter i alt 26.500 30.500

R E S U L T A T -1.720 23.320 6 8.300 R E S U L T A T -13.500 -9.500

E G E N K A P I T A L 67.201 43.881 6 -8.300 E G E N K A P I T A L 57.381 66.881 11
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Noter

Vi havde forventet to sociale arrangementer for teleudvalget i 2023. Det blev kun til én, dog lidt dyrere, for 4. år i træk.

Telelaugets underskud og likvidbeholdning ved årskiftet. Der var budgetteret med et overskud, men uden tilskud fra 
foreningerne blev det et underskud. Årsagen hertil er anført i note 1.

Der blev ikke opkrævet halvt tilskud fra foreningerne. 

Der opbygges en likvidbeholdning begge år jf. note 7. 

Der budgetteres med et samlet tilskud fra foreningerne på 40.000 kr. i 2024 og i 2025, således at der kan opbygges en 
likvidbehold til uforudseete hændelser.  
Beløbene opkræves forholdsmæssigt efter fordelingstallet i vedtægterne. Jf. tidligere bestyrelsesbeslutning kan der 
maks. indhentes 40.000 kr. fra de to foreninger uden at indkalde til ekstraordinære bestyrelsesmøde. 

Der er indkøbt en ny platform og softwarelicens til hjemmesiden.

I 2024 håber vi på at afholde 2 sociale arrangementer i teleudvalget. Udgiften blev justeret lidt op i 2024 og 2025 ift. 
prisudviklingen. 

Der vil fremover være en årlig udgift til vores webhotel og softwarelicens.

Kvartalsvise bankgebyrer

Den valgte revisor er gået på pension. Regnskabet for 2023 er derfor ikke blevet revideret. Der skal vælges en ny revisor. 
Teleudvalget stiller forslag herom.
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